

Date:

2026/09/08

التاريخ:

To: Boursa Kuwait Securities Company
State of Kuwait

السادة/ شركة بورصة الكويت للأوراق المالية
دولة الكويت

Subject: Results of Board meeting held on 08/09/2026

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس الإدارة المنعقد في 2026/09/08

With reference to the above subject, and the requirements of chapter four module 10 (Disclosure and Transparency) of the executive bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the regulation of securities activity as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto;

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها؛

Kindly find attached Material Information Disclosure Form.

نرفق لكم طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،



عبدالله حمد التركيت
Abdullah Hamad AlTerkait

رئيس مجلس الإدارة
Chairman

• نسخة إلى هيئة أسواق المال.

شركة الصفاة للاستثمار
AL SAFAT INVESTMENT CO

Material Information Disclosure Form

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Date:	Listed Company	الشركة المدرجة	التاريخ:
08/09/2026	Al Safat Investment Company K.S.C.P.	شركة الصفاة للاستثمار م.ك.ع	2026/09/08

Material Information

المعلومة الجوهرية

Kindly note that the Board of Directors of Al Safat Investment Company convened on Tuesday, 08/09/2026, at 1:30 PM; the Board has discussed and approved entering into a Financial Settlement Agreement in implementation of the court judgment issued on 11/06/2026 in Case No. 21/2026 – Capital Markets Appeal, pursuant to which Al Safat Investment Company was ordered to pay approximately KWD 7.5 million, equivalent to AED 89,452,296, in favor of Qatar National Bank. Upon execution of the Settlement Agreement, the following will apply:

يرجى العلم بأن مجلس إدارة شركة الصفاة للاستثمار اجتمع يوم الثلاثاء الموافق 2026/08/09 في تمام الساعة 1:30 ظهراً حيث تمت مناقشة والموافقة على إبرام اتفاقية تسوية مالية تنفيذاً للحكم القضائي الصادر بتاريخ 2026/06/11 في القضية رقم: 2026/21 استئناف أسواق المال والذي قضى بإلزام شركة الصفاة للاستثمار بدفع مبلغ 7.5 مليون دينار كويتي تقريباً، بما يعادل 89 مليون و452 ألف 296 درهم إماراتي لصالح بنك قطر الوطني، وسيترتب على إبرام الاتفاقية ما يلي:

- Payment of the agreed final settlement amount of AED 91,025,412.03 (Ninety-One Million Twenty-Five Thousand Four Hundred Twelve UAE Dirhams and Three Fils), equivalent to KWD 7,611,909.056 (Seven Million Six Hundred Eleven Thousand Nine Hundred Nine Kuwaiti Dinars and Fifty-Six Fils), in installments over a period of two years.
- The dispute between Al Safat Investment Company and Qatar National Bank, which has been ongoing since 2010, will be fully and finally settled.
- Following the execution of the Agreement, No further grounds for initiating preventive settlement or restructuring proceedings under Law No. 71 of 2020.

- سداد مبلغ التسوية النهائية المتفق عليه – 91,025,412.03 مليون درهم (واحد وتسعون مليوناً وخمسة وعشرون ألفاً وأربعمائة واثنان وعشرون درهماً إماراتياً وثلاثة أفلاس) أو ما يعادله 7,611,909.056 د.ك. (سبعة ملايين وستمائة وأحد عشر ألفاً وتسعمائة وتسعة ديناراً كويتياً وستة وخمسون فلساً) – على دفعات مقسطة خلال فترة سنتين.

- تسوية النزاع القائم فيما بين شركة الصفاة للاستثمار وبنك قطر الوطني الممتد منذ سنة 2010 حتى تاريخه بشكل قاطع ونهائي.

- انتفاء الغرض من التقدم بطلب افتتاح إجراءات التسوية الوقائية أو إجراءات إعادة الهيكلة وفقاً لأحكام القانون رقم 71 لسنة 2020 بعد توقيع اتفاقية التسوية المالية.

Disclosure Impact on the Company's Financial Position

أثر الإفصاح على المركز المالي للشركة

- Positive impact of approximately AED 3,652,105, equivalent to KWD 307,322, on Q3 2026 profit.
- Finance Cost of approximately AED 4,882,116, equivalent to KWD 410,826, to be recognized over the two-year settlement period.
- The above figures are subject to final accounting treatment, external auditor review, and relevant regulatory approvals.

- أثر إيجابي بنحو 3,652,105 مليون درهم إماراتي – بما يعادل 307,322 ألف دينار كويتي – على أرباح الربع الثالث لسنة 2026.
- تكلفة تمويل بنحو 4,882,116 مليون درهم إماراتي – بما يعادل 410,826 ألف دينار كويتي يتم تحميلها على فترة تسوية السداد البالغة مدتها سنتان.
- تخضع الأرقام أعلاه للمعالجة المحاسبية النهائية ومراجعة مراقب الحسابات الخارجي وموافقة الجهات الرقابية ذات الصلة.

The issuer of this disclosure bears full responsibility for the accuracy, completeness, and correctness of the information contained herein, and confirms that due care has been exercised to avoid any misleading, inaccurate, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait shall bear no liability whatsoever for the contents of this disclosure, and shall not be held responsible for any damages that may be incurred by any party as a result of publishing this disclosure, permitting its publication through their electronic systems or websites, or as a consequence of any use of this disclosure in any manner.

يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واكتمالها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص الحريص في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة.

الصفاة
AL SAFAT
شركة الصفاة للاستثمار
AI SAFAT INVESTMENT CO

AMS